
國立中正大學數學系 

誠徵專任教師 
 

資 格：具國內外數學及統計相關領域之博士學位 

專 長：數學、統計、資料科學或人工智慧等  

聘 期：自2022年8月1日起聘 

申請截止日：2022年1月31日截止 

應徵方式：意者請將完整的個人資料(含著作目錄、五

年內之重要著作、研究成果自述及未來三年之研究構

想）、三封推薦信、學歷證書或證明文件及修課成績單 

寄至 

「 621 嘉義縣民雄鄉大學路168 號 

國立中正大學數學系 

謝進見 主任 收 」 

 

聯絡方式：TEL :05-2720498 

FAX:05-2720497 

E-mail: math@ccu.edu.tw 
 

備註:依據本校新進教師聘任規範，本校新進教師獲聘任後，

各學年應開授一門以英語授課之課程。 

  



National Chung Cheng University 

Department of Mathematics 

Regular positions 
 
The department of Mathematics has regular professor positions open at all 
ranks effective August 1, 2022. 
 
Applications are invited in all areas of Mathematics, Statistical sciences, Data 
sciences, or Artificial intelligence. Candidates should have a Ph.D. in 
mathematics or a related area. Applicants are required to submit a letter of 
application, a vita, transcripts (if necessary), a summary of the research and 
teaching experience, and arrange three letters of recommendation to send to:  
 

Prof. Jin-Jian Hsieh, Chair 
 
Department of Mathematics 
National Chung Cheng University 
168 University Road  
Minhsiung, Chiayi 62102 
Taiwan 
 

To receive full consideration, all application materials are due by January 
31, 2022. 
 

 

 

PS: The hired teachers should teach at least one course in English for each 
school year. 


